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PROTOKÓŁ Nr XXXVI/10                                                                                          

z sesji Rady Powiatu w Goleniowie                                                               

odbytej w dniu 26 sierpnia 2010r.  

Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1410. 

I. Obecność.                                                                                                  

Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych,                                           

Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 13 radnych.                                                             

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.                

W sesji udział wzięli:                                                                                                                                  

1. Tomasz Stanisławski – Starosta Goleniowski,                                               

2. Tomasz Kulinicz – Wicestarosta Powiatu Goleniowskiego,                             

3. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu,                                                        

4. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu                                                                

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego.                                                      

Nadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście zgodnie           

z listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do protokołu.  

II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu)              

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego 

uzupełnienie lub zmianę, 

c) przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 01 

lipca 2010r. 

2.  Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Informacja o przygotowaniu szkół i placówek prowadzonych przez 

Powiat Goleniowski do roku szkolnego 2010/2011.  

4. Powiatowy Program Przeciwdziałania Bezrobociu oraz Aktywizacji   

    Lokalnego Rynku Pracy na lata 2010-2015: 

a) stanowisko Zarządu Powiatu, 

b) stanowiska Komisji, 

c) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu 

Przeciwdziałania Bezrobociu oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy 

na lata 2010-2015.                                         

5. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) kierunkowych założeń polityki budżetowej powiatu na 2011 rok, 

b) przystąpienie Powiatu Goleniowskiego do Stowarzyszenia pod nazwą 

„Zachodniopomorska Sieć Teleinformatyczna”, 

c) zatwierdzenia korekty planu finansowego Powiatowego Funduszu 

Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2010 rok, 

d) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010 rok i zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 

2010r., 

e) rozpatrzenia skargi (Spółka „Geodnow”), 
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f) rozpatrzenia skargi (p. D. Sędłak). 

6. Blok informacyjny: 

    - sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami,                    

-    informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

7. Wolne wnioski 

8. Odpowiedzi na interpelacje. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.1.a. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia 

XXXVI sesji Rady Powiatu, powitał radnych, zaproszonych gości, Starostę 

oraz Wicestarostę i przedstawicieli mediów. Następnie w oparciu o listę 

obecności stwierdził, iż na sali obrad jest 13 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad.1.b. Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia                  

i zapytał, czy są wnioski o jego uzupełnienie lub zmianę. 

Wicestarosta Tomasz Kulinicz zaproponował Radzie zmianę porządku obrad 

o wprowadzenie w nowym pkt 3 (w związku z czym numeracja pozostałych 

punktów zmieni się odpowiednio) informacji dotyczącej przygotowania szkół               

i placówek prowadzonych przez Powiat Goleniowski do roku szkolnego 

2010/2011. Rada Powiatu powyższą zmianę porządku obrad przyjęła 

jednogłośnie – w obecności 14 radnych. 

 

Starosta Tomasz Stanisławski zaproponował wprowadzenie w pkt 5 po 

zmianie jw. nowego pkt c - projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia korekty 

planu finansowego Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem 

Geodezyjnym i Kartograficznym na 2010 rok. Zmiana została przyjęta przez 

Radę jednogłośnie – 14 radnych. 

 

Radny M. Guzikiewicz, w imieniu Komisji Rewizyjnej, zawnioskował                       

o rozszerzenie porządku obrad o dwie uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg 

na Starostę. Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie,                        

w obecności 14 radnych. 

 

Ad.1.c. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iż 

protokół z XXXV sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 01 lipca 2010r. był 

do wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, a następnie zapytał czy są 

uwagi do powyższego protokołu. Przybyło trzech radnych – stan Rady 17. 

Radni uwag nie zgłosili. 

Protokół został przyjęty 17 głosami za, w obecności 17 radnych.  

 

Starosta poinformował, że 20 lipca br. rozstrzygnięty został konkurs na 

dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Goleniowie. Nowym 
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dyrektorem została Pani Agata Markowicz-Narękiewicz.                                 

Starosta zaproponował aby nowa Pani dyrektor zaprezentowała się Radzie. 

Pani A. Markowicz-Narękiewicz podziękowała Zarządowi Powiatu za zaufanie 

i powierzenie jej obowiązków dyrektora. Zapewniła, że nie zawiedzie. 

Głównym celem jaki sobie postawiła w swojej pracy to podniesienie wyników 

nauczania w Liceum. Ma też pewne pomysły na działalność Kompleksu 

Rekreacyjno-Sportowego „Fala” ale jest przedwcześnie aby o tym mówić.  

 

Ad.2.      

1. Radny J. Bednarz, w imieniu społeczności Goleniowa, wyraża      

    zaniepokojenie sytuacją finansową SPSP w Goleniowie. Składał wniosek   

    aby jedna z sesji Rady Powiatu poświęcona została sytuacji szpitala.  

    Obecnie dług szpitala wynosi 1.800 tys. zł. Dług lawinowo rośnie. Na   

    koniec roku może wynieść nawet 4-5 mln zł. Takiego zadłużenia jeszcze    

    nie było. Finanse powiatu tego nie wytrzymają.   

    Czy dyrektor zmierza do likwidacji szpitala, zapytał Radny? 

    Radny wnosi do Starosty o przygotowanie szczegółowej informacji, która    

    zostanie przekazana społeczności Goleniowa, na temat aktualnej sytuacji   

    finansowej szpitala oraz o zamierzeniach Zarządu ukierunkowanych na   

    poprawę finansów szpitala. 

2. Radny R. Torzewski zwrócił uwagę, że już w miesiącu lutym przestrzegał,  

    że to co się dzieje w szpitalu prowadzi do jego prywatyzacji. 
3. Radny A. Fedeńczak spytał Starostę czy prawdą jest, że szpital sprzedaje   

   długi, a jeżeli tak to czy dzieje się to za wiedzą Starosty? 
4. Radny W. Tunkiewicz zawnioskował o przygotowanie informacji nt.   

uzyskanych przez powiat wpływów od początku roku z tytułu najmu                       

i dzierżawy mienia w administrowaniu powiatowych jednostek   
    organizacyjnych. 

 
Ad.3. Materiał dot. Informacji o przygotowaniu szkół i placówek 
prowadzonych przez Powiat Goleniowski do roku szkolnego 2010/2011 

przedstawił wicestarosta.  Materiał stanowi zał. nr 3 do protokołu.  
Poinformował, że materiał został przygotowany dwa tygodnie wcześniej. 
Obecnie remonty, o których piszemy w materiale zostały już zakończone,              

a roboty odebrane.  
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że 
powyższy materiał Komisje zaopiniowały pozytywnie i przyjęły do 
wiadomości.  
 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy materiał.  

Radny J. Bednarz poinformował, że Komisja Spraw Społecznych i Oświaty 

poprzedziła swoje posiedzenie wizją lokalną. Radni odwiedzili Zespół Szkół 

Zawodowych w Goleniowie oraz Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych                        

w Goleniowie. Pozytywnie wyraził się o prowadzonych robotach w ZSP               
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w Goleniowie, które przygotowują do przeniesienia Szkoły Muzycznej do 

nowej siedziby w Zespole. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższego 

materiału, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

 

Ad.4. Powiatowy Program Przeciwdziałania Bezrobociu oraz Aktywizacji 

Lokalnego Rynku Pracy na lata 2010-2015 stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

 

Ad.4.a. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że Program omawiany 

był szczegółowo  na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 23 czerwca 2010r.                      

i został pozytywnie oceniony.  

 

Ad.4.b. Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela 

Rybicka poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 

Program.   

Radny Mirosław Guzikiewicz w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji 

Budżetu i Infrastruktury poinformował, że powyższy Program Komisje 

pozytywnie zaopiniowały.                                

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższego 

materiału, Rada głosowała 14 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się                              

w obecności 14 radnych.  

 

Ad.4.c. Starosta Tomasz Stanisławski zaproponował przyjęcie  uchwały                     

w sprawie przyjęcia powiatowego Programu Przeciwdziałania Bezrobociu oraz 

Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2010-2015, który stanowi zał. nr 

5 do protokołu.   

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

przyjęcia powiatowego Programu Przeciwdziałania Bezrobociu oraz 

Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2010-2015, Rada głosowała 

jednogłośnie w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXVI/366/10 stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad.5.a. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 

kierunkowych założeń polityki budżetowej powiatu na 2011 rok, który 

stanowi zał. nr 7 do protokołu.   

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.   
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Radny Mirosław Guzikiewicz poinformował w imieniu obu Komisji Rewizyjnej 

i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że powyższy projekt uchwały 

zaopiniowały pozytywnie.  

  

Radny M. Bździuch zwrócił uwagę, aby w przyszłości planując kierunki 

budżetu zwracać większą uwagę na wsparcie dla organizacji pożytku 

publicznego. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

kierunkowych założeń polityki budżetowej powiatu na 2011 rok, Rada 

głosowała jednogłośnie w obecności 17 radnych.  

 

UCHWAŁA NR XXXVI/367/10 stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

 

Ad.5.b. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia Powiatu Goleniowskiego do Stowarzyszenia pod nazwą 

„Zachodniopomorska Sieć Teleinformatyczna”, który stanowi zał. nr 9 do 

protokołu.   

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały chociaż były wątpliwości. Ponieważ jesteśmy jednym z ostatnich 

samorządów, które wyrażają akces do tego przedsięwzięcia radni zaopiniowali 

je pozytywnie.   

Radny Mirosław Guzikiewicz  poinformował w imieniu obu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że powyższy projekt uchwały 

zaopiniowały również pozytywnie. Nie było jednak jednomyślności wśród 

członków Komisji. Dużo uwag dotyczyło samego statutu Stowarzyszenia                    

w tym przede wszystkim sposobu naliczania składki członkowskiej. 

  

Radny J. Bednarz  zwrócił uwagę, że Rada została zmuszona żeby przystąpić 

do Stowarzyszenia. Radny protestuje przeciwko takiemu stylowi – 

autokratycznemu. Głosuję bo muszę. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

przystąpienia Powiatu Goleniowskiego do Stowarzyszenia pod nazwą 

„Zachodniopomorska Sieć Teleinformatyczna”, Rada głosowała: 14 za przy 3 

wstrzymujących się, w obecności 17 radnych.  

 

UCHWAŁA NR XXXVI/368/10 stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

 

Ad.5.c. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia korekty planu finansowego powiatowego Funduszu Gospodarki 
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zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2010 rok, który stanowi zał. nr 

11 do protokołu.   

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.   

Radny Mirosław Guzikiewicz  poinformował w imieniu obu Komisji: 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że powyższy projekt uchwały 

Komisje zaopiniowały pozytywnie.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia korekty planu finansowego powiatowego Funduszu Gospodarki 

zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2010 rok, Rada głosowała 

jednogłośnie w obecności 17 radnych.  

 

UCHWAŁA NR XXXVI/369/10 stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

 

Ad.5.d. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010 rok i zmieniającą uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010 rok, który 

stanowi zał. nr 13 do protokołu i zaproponował w imieniu Zarządu  

autopoprawkę polegającą na wykreśleniu podmiotu, któremu zostanie 

przydzielona dotacja w wysokości 150 tys. zł.    

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały proponując zgłoszoną przez Starostę poprawkę.   

Radny Mirosław Guzikiewicz poinformował w imieniu obu Komisji: 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że powyższy projekt uchwały 

Komisje zaopiniowały pozytywnie, 2 głosami za, przy pozostałych 

wstrzymujących się (15).  

 

Radny J. Bednarz zwrócił uwagę,  że procedowana uchwała jest bardzo 

rewolucyjna. My wszyscy radni robimy coś zupełnie nowego. Głównym 

beneficjentem tej uchwały jest szpital. Poprzez uchwałę, dając szpitalowi 

pieniądze, daje się mu spokój na kilka lat. Czy pieniądze te zostaną dobrze 

wykorzystane. Takiej dynamiki zadłużenia jeszcze nie było. Podrzucamy 

pasztet z zadłużonym szpitalem następnym radnym. Niech dyrektor szpitala 

oświadczy jak wykorzysta te pieniądze. Nie chcę, żeby do szpitala wszedł 

komornik.  Proszę dyrektora o przedstawienie wizji funkcjonowania szpitala 

po dofinansowaniu wynikającym z podjęcia uchwały.  
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Zdaniem radnego K. Lembasa podjęcie decyzji wynikającej z zaproponowanej 

uchwały jest przedwczesne. Nie znamy kosztów leasingu zwrotnego. Lepiej 

dyskutować gdy będziemy mieli te dane po złożeniu ofert. Moja obawa co do 

tej uchwały zasadza się również na tym, że jedynie 30% kwoty wartości 

nieruchomości szpitala wraca w pieniądzu z powrotem do szpitala.  Pozostała 

kwota jest konsumowana na pokrycie długu, który jest w szpitalu. Pieniądze 

te fizycznie do szpitala nie wrócą. My wprost te środki przejadamy. Jestem za 

tym, żeby te pieniądze w całości trafiły do szpitala.  

 

Zdaniem radnego W. Tunkiewicza podejmujemy uchwałę o rozdysponowaniu 

18 mln zł nie analizując szczegółowo celów na jakie mają być przeznaczone. 

Dla mnie jest za mało czasu i zbyt dużo pytań. Stawiam wniosek, żeby na ten 

temat podyskutować i końcową decyzję podjąć na sesji wrześniowej. 

Niejednokrotnie spieramy się o 1.000 zł a nawet o 500 zł, a tu lekką ręką 

dzielimy kwotę 18 mln zł. Stawiam wniosek formalny o wycofanie z porządku 

obrad projektu tej uchwały. 

 

Starosta T. Stanisławski w imieniu Klubu PO zaproponował 15 minut 

przerwy tj. do godziny 13.00. Przewodniczący ogłosił krótką przerwę.  

 

13.15 – wznowienie obrad. 

Radny Waldemar Tunkiewicz prosząc o głos poinformował, że wycofuje swój 

wniosek formalny. 

 

Starosta T. Stanisławski zwrócił się z prośbą do radnych o podjęcie uchwały, 

która jest potrzebna do przeprowadzenia ogłoszonego już przetargu na 

leasing zwrotny. 

 

Radny M. Guzikiewicz zapewnił, że wykonanie uchwały i tak zostanie 

wstrzymane do chwili pozytywnego rozstrzygnięcia przetargu. 

 

Radny J. Bednarz ponownie poprosił dyrektora szpitala o przestawienie 

swojej wizji funkcjonowania szpitala po uzyskaniu wsparcia finansowego 

wynikającego z podjęcia uchwały. 

 

Dyrektor szpitala D. Guziak poprosił o głos. Poinformował Radę, że nie 

można tak ad hoc przedstawić wizji funkcjonowania szpitala. Poprosił                    

o doprecyzowanie pytania. 

 

Radny Cz. Siwek poparł wniosek radnego J. Bednarza. Wizja funkcjonowania 

szpitala jest konieczna. Można ją przedstawić na najbliższą sesję.  

 

Starosta poinformował Radę, że decyzją Zarządu Powiatu dyrektor szpitala 

został zobowiązany do przedstawienia programu naprawczego 
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gwarantującego wyjście z ciężkiej sytuacji finansowej po dofinansowaniu 

środkami z leasingu zwrotnego. Materiał ten po posiedzeniu Zarządu 

zostanie przekazany wszystkim radnym. 

 

Radny J. Bednarz zwrócił uwagę, że jesteśmy w poważnym deficycie czasu. 

Koncepcja prowadzenia działalności szpitala po dofinansowaniu z leasingu 

powinna być opracowana już dawno, przed podjęciem decyzji o leasingu 

przez Radę.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010 rok i zmieniającą uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010 rok, Rada 

głosowała: 12 za, 1 przeciw i 4 wstrzymujące się -  w obecności 17 radnych.  

 

UCHWAŁA NR XXXVI/370/10 stanowi zał. nr 14 do protokołu.  

 

Ad.5.e. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas  omówił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (Spółka „Geodnow”), który 

stanowi zał. nr 15 do protokołu.   

Zapoznał radnych szczegółowo z uzasadnieniem do uchwały, z którego 

wynika, że skarga na Starostę jest zasadna. 

 

Radny W. Tunkiewicz zwrócił uwagę, że Komisja Rewizyjna ma duże 

zastrzeżenia co do postępowania niektórych urzędników Starostwa.  Przez 

dwa lata, kontynuował radny, byliśmy oszukiwani, że nie ma w aktach 

Starostwa dokumentów. Uniemożliwiło to Radzie dojście do prawdy. Rada 

błędnie podejmowała uchwały, że skargi w tej materii są bezzasadne. 

Oczekuję od Zarządu Powiatu wyciągnięcia konsekwencji w stosunku do 

winnych tej sytuacji. 

 

Radny Cz. Siwek zwrócił uwagę, że zajmując się skargami i błędnie 

informowani tracimy w oczach społeczeństwa wiarygodność. Nie możemy być 

w stosunku do interesantów chcących załatwić swoje sprawy bezduszni. 

Musimy dbać o swój wizerunek. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi (Spółka „Geodnow”), Rada głosowała: 16 za przy 1 

wstrzymującym się,  w obecności 17 radnych.  

 

UCHWAŁA NR XXXVI/371/10 stanowi zał. nr 16 do protokołu.  

 

Ad.5.f. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas  omówił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (p. D. Sędłak”), który stanowi zał. nr 

17 do protokołu.   
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Zapoznał radnych szczegółowo z uzasadnieniem do uchwały, z którego 

wynika, że skarga na Starostę jest zasadna. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi (p. D. Sędłąk”), Rada głosowała jednogłośnie w  obecności 

17 radnych.  

 

UCHWAŁA NR XXXVI/372/10 stanowi zał. nr 18 do protokołu.  

 

Ad.6. Informacja z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu                                  

w Goleniowie w okresie od 23 czerwca 2010r. do 12 sierpnia 2010r. stanowi 

zał. nr 19 do protokołu.  

 

Radny Józef Bednarz zapytał czego dotyczyło, wynikające z informacji, 

wyrażenie woli kupna nieruchomości. Zwrócił ponadto uwagę, że z informacji 

nie wynika żeby Zarząd zajmował się na swoim posiedzeniu sprawami 

szpitala.  

 

Starosta wyjaśnił, że kupno nieruchomości ma miejsce w Mostach. Nabyty 

został lokal mieszkalny z przeznaczeniem dla nauczycieli, którzy opuszczą 

budynek Domu Dziecka, co z kolei pozwoli nam na jego sprzedaż. 

 

Sekretarz Powiatu wyjaśnił natomiast, że na wniosek samych radnych do 

informacji z działalności Zarządu dodawana oddzielnie jest informacja                        

z analizy sytuacji finansowej szpitala. Tak zrobiono również tym razem. 

Radni otrzymali informację wraz z materiałami sesyjnymi. Należy traktować, 

że jest ona przekazana Radzie przez Zarząd. Ta informacja jak i każdy inny 

materiał, który staje pod obrady sesji najpierw jest przedmiotem obrad 

Zarządu. 

 

Radny Kazimierz Lembas przypomniał, że radni na Komisji zobowiązali 

zarząd do przygotowania stanowiska Zarządu jakie organ ten wypracował po 

analizie materiałów finansowych szpitala. 

 

Radny Cz. Siwek zapytał czy były hotel „Cisy” jest jeszcze naszym mieniem?  

Co aktualnie dzieje się na „Fali” kontynuował radny. Jakie zakupiono nowe 

atrakcje? Czy są widoczne efekty zwłaszcza finansowe wprowadzonych 

innowacji na basenie? 

 

Radny W. Tunkiewicz zapytał, skąd dyrektor szkoły ma umieć oszacować 

koszty koniecznych do przeprowadzenia remontów, o co zwraca się Zarząd do 

ZSP w Goleniowie. Czego ma dotyczyć koncepcja rozbudowy szkoły 

zawodowej. Ile będzie kosztowała i czy uwzględniono potrzeby lokalnego 

rynku pracy? Za jaki okres zalegali z czynszem najmu p. Wnuk i p. Luter?  
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Co to jest akcja kurierska i czego dotyczy? Jak skończyła się sprawa p. 

Adamowicza ubiegającego się o odszkodowanie za grunty pod drogę 

powiatową? 

 

Wicestarosta wyjaśnił, że Zarząd zażądał od dyrektora ZSP w Goleniowie 

wykazu prac koniecznych do wykonania. Niestety jakość wykonanych robót 

budowlanych jest taka, że mimo upływu zaledwie ośmiu lat konieczne jest 

przeprowadzenie poważnego remontu. Zarząd zamierza zorientować się co do 

jego rozmiaru aby zaplanować w przyszłych budżetach powiatu odpowiednie 

kwoty. Planując rozbudowę Zespołu Szkół Zawodowych uwzględniono 

oczywiście potrzeby rynku pracy. Rozbudowa ma przede wszystkim dotyczyć 

bazy dla szkolnictwa zawodowego, na które jest coraz większe 

zapotrzebowanie. Pan Wnuk i Pan Luter zalegali z płatnością czynszu 

dzierżawy za okres trzech miesięcy. Na dzisiaj zaległości te zostały już 

uregulowane.  

 

Starosta T. Stanisławski wyjaśnił, że w ramach akcji kurierskiej zobligowani 

jesteśmy do zabezpieczenia dostawy pewnych przesyłek, które ze względu na 

bezpieczeństwo nie mogą być nadane pocztą. Sprawa Pana Adamowicza jest 

na etapie naszego odwołania. Nie zgodził się zainteresowany z wysokością 

odszkodowania, które zaproponował Zarząd w imieniu powiatu. Zażądał kwot 

znacznie wyższych odwołując się w tej sprawie od naszej decyzji do 

Wojewody. My z kolei musząc dbać o interes powiat unie możemy zgodzić się 

na jego propozycję. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Biura wpłynęło pismo                              

z Prokuratury Rejonowej w Goleniowie o wszczętym postępowaniu 

wyjaśniającym w sprawie samowoli budowlanej, która miała miejsce                         

w budynku ZSZ w Goleniowie. Na następną sesje zostanie poproszony 

fotograf. Przewodniczący zwrócił się do radnych z prośba o pełną frekwencje 

tak, aby na pamiątkowym zdjęciu wszyscy radni zostali upamiętnieni.  

 

Radny Edward Nykiel zapytał, czy znany jest termin składania końcowego 

zeznania majątkowego przez radnych? 

 

Sekretarz poinformował, że niezwłocznie po sprawdzeniu tego faktu wszyscy 

radni zostaną powiadomieni. Do powiadomienia dołączony zostanie również 

formularz oświadczenia majątkowego. 

 

Ad.7. Starosta poinformował, że wczoraj została podpisana umowa                              

z Marszałkiem Województwa na dofinansowanie budowy szkoły specjalnej. 

Nasz czteroletni trud został pozytywnie zakończony. W zorganizowanym 

przetargu mamy kilka ofert. Postępowanie przetargowe obecnie jest w trakcie 
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badania ofert. Złożone oferty opiewają na kwotę dużo mniejszą niż 

zakładaliśmy – około 8 - 9 mln zł.  

 

Radny M. Bździuch zapytał na jakim etapie jest obecnie budowa domków 

jednorodzinnych pod potrzeby Domu Dziecka w Mostach? 

Starosta poinformował, że nie widzi zagrożenia jeżeli chodzi o terminowe 

przeniesienie dzieci do nowej siedziby (do końca bieżącego roku).                           

W Nowogardzie dwa budynki zostaną oddane do końca roku, w Goleniowie 

zaś były problemy z uzgodnieniami dokumentacji technicznej z uwagi na 

sąsiedztwo drogi krajowej. (konieczne dodatkowe uzgodnienia). Ponieważ nie 

zaczęto w Goleniowie jeszcze budowy (3 domki) podjęto decyzję o wynajęciu 

trzech budynków jednorodzinnych, w których zostaną umieszczone dzieci do 

chwili wybudowania nowych obiektów. Jeżeli chodzi o zabezpieczenie 

finansowe tego przedsięwzięcia to lwia część zostanie pokryta z planowanego 

leasingu zwrotnego. 

Radny W. Tunkiewicz zapytał czy została już zatrudniona osoba na 

stanowisko Naczelnika Wydziału Rozwoju, Inwestycji i Promocji (za                       

p. Łapaja). Czy wypowiedzenie stosunku pracy Panu Łapajowi było 

skuteczne? 

Radny Cz. Siwek – jakie były koszty zatrudnienia Pana Łapaja? Koszty, które 

w związku z tym poniosło Starostwo. Czy Pan Łapaj nadal jest pracownikiem 

Starostwa? 

Starosta poinformował, że obecnie Pan Łapaj jest w trakcie trzymiesięcznego 

okresu wypowiedzenia. Wypowiedzenie jest skuteczne. Pan Łapaj jest 

związany ze Starostwem w okresie wypowiedzenia do końca października. 

Nikt na jego miejsce nie został jeszcze zatrudniony. Wakat będzie dopiero od 

1 listopada.  

Radny J. Bednarz stwierdził, że nowe zakupy inwestycyjne na basenie 

(kaskada i gejzer) są inwestycjami bardzo trafionymi. Niepokojem napawa 

jednak fakt braku pomysłu na zakupioną wcześniej wannę do hydromasażu.  

Radny K. Lembas zapytał co z windą w hotelu „Cisy”? Czy  przed nową Panią 

dyrektor ZSP w Goleniowie postawiono zadanie zmniejszenia deficytu? 

Wicestarosta poinformował, że został już wydzielony udział dla Powiatowego 

Inspektora Weterynaryjnego w hotelu „Cisy”, który z mocy prawa 

nieruchomości dzierżawione przejął we władanie na własność. Jesteśmy                   

w trakcie przygotowywania się do opracowania wizji modernizacji byłego 

hotelu. Nie ma żadnej dokumentacji technicznej dlatego najpierw musimy 

rozpocząć od jej zlecenia. Na najbliższej naradzie z dyrektorami placówek 

oświatowych (3 września) odbędą się rozmowy z dyrektorem ZSP                         
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w Goleniowe. Zarząd nakreśli swoje oczekiwania w stosunku do nowej Pani 

dyrektor szczególnie w zakresie zmniejszenia deficytu na basenie.  

Radny W. Włodarczyk ponownie zwrócił uwagę na konieczność podjęcia 

interwencji w sprawie wyjątkowo trudnej finansowo sytuacji w policji. 

Poprosił Starostę o zintensyfikowanie kontaktów na linii Starosta Komendant 

Powiatowy.  

Starosta poinformował, że jest w stałym kontakcie z Komendantem. 

Zobowiązał się do tego, że postara się zaangażować też inne osoby z kręgów 

decydentów, aby lobbowały w sprawie policji. 

Radny A. Fedeńczak zapytał, czy dokładamy do utrzymania hotelu „Cisy”? 

Jeżeli tak, to czy próbowano podjąć działania ukierunkowane na przekazanie 

obiektu gminie. 

Wicestarosta oznajmił, że gmina Nowogard nie jest zainteresowana 

przejęciem budynku byłego hotelu „Cisy”. Rozmowy takie były prowadzone. 

Skarbnik przypomniał, że w hotelu są nasze jednostki, którym jesteśmy 

zobowiązani zagwarantować bezpłatnie utrzymanie. W takim przypadku 

niemożliwym jest zrekompensowanie kosztów utrzymania obiektu samymi 

wpływami z najmu i dzierżawy. 

Ad.8. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż zwyczajowo odpowiedzi na 

interpelacje udzieli na piśmie.  

 

Ad.9. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Witold 

Kaleczyc dokonał o godz. 1410 zamknięcia XXXVI sesji Rady Powiatu             

w Goleniowie.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu  

  Witold Kaleczyc  

 

 

 

Protokołował:                                                                                                                               

Ryszard Bulowski 

Goleniów, dnia 31 sierpnia 2010r.  


